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Felelős: határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor 
Határidő: azonnal

10/22. Bakony GASZT. ..Vállalat. KFT-vé ..való .átalakulása

L e s z k o v s z k i __ Tibor;

A Bakony GASZT Vállalat igazgatója szóban többszörösen t á j é 
koztatást adott ebbéli szándékukról. Elmúlt hét pénteken k e r e 
sett meg a szakértő iroda két képviselőjével és hétfőn telefaxon 
küldték el ezt az anyagot, amihez a Jegyző úr volt szíves soron 
kívül előterjesztést készíteni.
Mióta önkormányzatként, testületként együttműködünk, azóta a 
legjobb ajánlat, amit üzletrész arányként négyzetméter ár v o n a t 
kozásában elénk tettek. Én részemről igen kedvezőnek tartom. A 
legnagyobb ellátó-szolgáltató a közétkeztetés területén. A diák- 
étkeztetést teljes egészében ő csinálja Várpalotán.

T ö r z s  ö.. k__ Károlv:

Pénzügyi Bizottság támogatja az átalakulással kapcsolatos e l ő 
terjesztést. Amire nem kapott választ, az az, hogy mekkora a 
vagyonrésze az épületnek? Mekkora vagyont jelent az, amivel a 
Bakony GASZT száll be?
Ennek elleniére támogatjuk 7 igennel, 1 tartózkodással.

L e s z k o v s z k i __ l i b.Q.rj-

A legutolsó napon a Bakony GASZT levele van csatolva, és az 
eladásán túl egy másik kérése is van. Az önkormányzat részéről a
3 fős felügyelő bizottságba 1 főt delegálni szíveskedjünk, mivel 
érintett a bizottsági véleményt elmondó Törzsök Károly. Két j a 
vaslatunk volt a Jegyző úrral. Szakmai szempontból vagy Patonai 
Józs e f  képviselőtársamat, vagy Törzsök Károlyt javasoljuk a b i 
zottság felé. Patonai József nem fogadta el a jelölést, és s z e 
m ély szerint javasolta Törzsök Károlyt, ö a jelölésével e g y e t 
értett. es a b i zottság támogatja a testület felé azt, hogy ebben 
a megalakuló kft-ben a képviselő-testületet, önkormányzatot 
T örzsök Károly képviselje.

Kérdése kinek van?

A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság javaslatával, ami úgy hangzik, 
hogy a KFT ellenőrző felügyeleti bizottságában az önkormányzatot 
és a képviselő-testületet Törzsök Károly képviselje, aki ezzel 
egyetért, kérem szavazzon!
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L e s z k o v s z k i __ libára

A határoza t - t e r v e z e t e t  módosítva szeretném feltenni szavazásra.
A h a t á r o z a t b a n  konkrétan megjelölnénk, hogy a volt vidámpark 
m a x i m u m  3000 négyzetméter területevei támogatja a Testület 
Somogyvári Józsefet a SOMAIR BT. vezetőjét, és a következővel 
e g é s z ítenénk ki: A szerződés 5 évre szólna, 5 év letelte u t á n  a 
további üzemeltetés feltételeiről új megállapodást kell kötni, 
ezen tartalommal készült szerződés-tervezetet a testületnek kell 
j ó v á h a g y n i „

Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon!

A képviselő-testület 13 igen szavazattal, 1 ellenvéleménnyel a 
következő határozatot hozta:

149/1992, (VI. 30,) számú képviselő-testületi határozat:

V árpalota város Képviselő-testülete Somogyvári József 
SOMAIR BT. vezetőjét elképzelésében a volt vidámpark 3356 
hrsz-ú területének maximum 3000 négyzetméterével t á m o 
gat j a .
Felhatalmazza a Polgármestert a terület-használat ide v o 
natkozó használati díj támogatásaként való odaítélésének 
aláírásával 5 éves időtartamra. 5 év eltelte után a 
további üzemeltetés feltételeiről új megá l l a p o d á s t  kell 
kötni, ezen tartalommal készült szerződés-tervezetet a 
testületnek kell jóváhagyni.

A képviselő-testület úgy döntött, hoy a m u z e á l i s  értékű 
sugárhajtású repülőgépekből történő kiállítás idegen- 
forgalmi látványosság lehet, ami a város idegenforgalmát 
elősegíti és ezért a kérelmező kérésének fentebbi f o r 
mában helyt adott. A bérleti szerződés megkötésére p o l 
gármestert hatalmazta fel.

Határidő: 1992. július 30.
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

10/24. VÍZMŰ vagyonának közös tulajdonba vétele

Dr. C z e i d 1 i István:

Tisztelt Képviselő-testület! A Veszprém megyei Víz és Csatornamű 
Vállalat várpalotai. üzemmérnökségét érintően az önkormányzat 
tulajdoni igényt jelentett be mind a vállalathoz, mind a v a 
gyonátadó bizottsághoz. A törvény szerint ezeknek a v a g y o n 
tárgyaknak az önkormányzati tulajdonba adását az akadályozhatja
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meg, hogy ha a vállalattal összefüggésben érdekeltségi körben 
lévő összes önkormányzat több, mint 50 % - b a n  olyan álláspontra 
helyezkedik, hogy . a VÍZMŰ Vállalatot egy v á l l a l a t b a n  tartsák 
meg. A többszöri előzetes tárgyalások során a Vállalat föl
ajánlotta azt a lehetőséget, hogy közös t u l a jdonban zárt körű 
részvénytársasággá szerveznék a Veszprém megy e i  Víz és C s a t o r 
namű Vállalatot, s ebben a zártkörű részvény t á r s a s á g b a n  az a j á n 
latnak megfelelően részt vehetnének a különböző feltételek 
mellett a települési önkormányzatok és a megyei önkormányzat is. 
A várpalota üzemmérnökség területén érdekeltségi körben lévő 
önkormányzatok ezeket az ajánlatokat nem fogadták el, önálló 
vállalat-alapítási szándékkal szeretnék a vagyont átvenni a v a 
gyonátadó bizottságtól, ugyanis ez a lehetőség azt eredményezné, 
hogy függetlenül attól, hogy mik a vállalatnak a szándékai, k ö z 
vetlenül az üzemmérnökség önkormányzati közüzemként lenne t o 
vábbműködtethető. Ezt a szándékot k i n y i lvánították már az é r 
dekeltségi körben lévő kistelepülések. Hasonló álláspontra k í 
vánnak helyezkedni a veszprémi üzemmérnökség érdekeltségi k ö r é 
ben és tőlünk kért erre vonatkozóan tájékoztatást Ajka és 
térsége is.
Tehát a javaslat pillanatnyilag az, hogy a várpalotai üzem- 
mérnökség közüzemi vagyonát ilyen módon vegye át az őt megillető 
részében Várpalota város Önkormányzata azzal a szándékkal, hogy 
a későbbiekben, mihelyt a vagyonátadó bizottságtól megkapja, 
közös alapítású közüzemként működtetné ezt az üzemmérnökséget, 
mint ;közüzemi vállalatot tovább. A közös vállalatnál á l l á s 
pontunk szerint az lenne a célravezető, hogy az alapítói jogokra 
a vállalattal szemben kérnénk felhatalmazni Várpalota v á ros ön- 
kormányzatát, a felügyelő bizottságban azonban résztvennének az 
érdekelt települési önkormányzatok.

T ö r z s ö k__ Kár o ly:

A Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal egyhangúlag támogatja az
e l ő t é r j e s z t é s t .

L a n o s m a n n__ Jó z s e f :

A Kommunális Bizottság tudomásul verte az e iőter.i e s z t é s t .

h  képviselő-testület 14 igen szavazattal egyhangúlag a következő 
határozatot hozta:

I_5#Z1992 «__LVJL_80, ) számú k é p v i se lő-testület i határozat:

Várpalota város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Veszprém Megyei VÍZMŰ Vállalat által kezdeményezett á t a 
lakulási eljárásokat visszautasítja és a Várpalotai üzem- 
m érnökség működési területét érintő Önkormányzatokkal
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1.51/1992.__(VI. 30.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota városi Önkormányzat K é p v i s e l ő-testületének a 
Háziorvosi Szakmai Kollégium elnöke kérelmét - mely sze
rint a háziorvosi képzésre létrehozandó alapítványt az 
önkormányzat 3 Ft/lakosonként összeggel támogatja - nem 
áll módjában teljesíteni.

Felelős a határozat megküldéséért: Polgármester 
Határidő: 1992-. július 31.

L e s z . k o v . s z k i __

Jövő héten rendkívüli ülést kell tartanunk, ugyanis ma készült 
el a Pétfürdői távfűtés átvételéről szóló anyag. Készítettünk 
hozzá két szakértői véleményt is, megvan a Péti R é s z ö n 
kormányzati vélemény és a Közüzemi vállalati vélemény is. Jövő 
hét elején az illetékes bizottságokkal meg kellene tárgyalnunk, 
és úgy gondolom, csütörtökön 1 óra alatt végeznénk is vele. 1/2 
4-es kezdési időponttal javasolom az ülést.

D o m o k o s __ István:

(Az Alpolgármester tájékoztatást adott a japán küldöttség láto
gatásáról . )

L e s z k o v s z k i __ T i b o r :

Kinek van kérdése, bejelentése?

S a j t o s  János:

Mi lesz az inotai tó melletti résszel? Még semmi nem történt 
v e l e .

Ll q  m  o  k  _g_s__ Is t v á n :

Eddig még semmire nem jutottunk. A hatóság szerint egy tartályt 
kellene oda elhelyezni.
A Televíziónak már javasoltam, hogy menjenek Ki egy pár szép 
felvételt készíteni.

S a j_fc _q_s__ János

A másik észrevételem, hogy a húsfeldolgozó üzem állati m a 
radványokat dob ki oda.
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egyetértésben a becsatolt szándéknyilatkozatot 1/B p o n t 
tal , 2/C ponttal, 3/A ponttal, 4/A ponttal, 5-ös pont 
nem, 6-os pont D ponttal, 7-es pont C ponttal -változatot 
elfogadja és érvényesíti az 1991. évi 3 3-as számú törvény
11. szerinti vagyonigényt és tulajdonosi jogait. Ennek 
megfelelő tartalommal a megállapodás tervezetét elfogadja 
és felhatalmazza a Polgármestert a d o k u m e n t á c i ó k  a l á í 
rására. Ezzel egyidejűleg kéri a V e s z p r é m  Megyei V a 
gyonátadó Bizottságot a vállalat m űködtető váll a l k o z á s o k  
és egyéb vagyonából Várpalota Város Önkormán y z a t á t  m e g 
illető vagyonhányad átadására. A Képviselő-testület k i 
nyilvánítja, hogy a közös tulajdonba kerülő vállalat 
önkormányzatok által alapított Közüzemi Szolgáltató V á l 
lalat szervezésében egyetért és vállalja, hogy a város 
Önkormányzatát megillető vagyo n r é s z e s e d é s é n e k  megfelő 
résszel, abban részt vesz.

Határidő: Szándéknyilatkozat és határozat megküldésére:
1992. július 30.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester és D r . Czeidli 
István jegyző

B e j  e l e n t é s e k

L e s z k o v s z k i __ T i bor;.

Országos Háziorvosi Intézet igazgató főorvosa, Dr. Fodor Miklós 
küldött egy levelet a kórház i g a z g a t ó j á n a k , aki a feladat r é s z 
beni, vagy végleges v é g r ehajtásának érdekében, vagy céljából á t 
kaid te hozzánk. Ennek lényegét szeretném ismertetni.

(A levél a jegyzőkönyvhöz m e l l é k e l v e ! )

‘1’ ö  r  z  S--Q_ .ii___K ár.C LU iL

A Pénzügyi Bizottság hosszú vita után nem támogatja a kérelmet.

L e s z k o v s z k i __ Xihorj.

Az önkormányzati része lakosonként 3 Ft. A kórház ágyanként 
520.- Ft-ot ki tud fizetni.
Képviselő-testületet kérdezem, ki as aki támogatja?

A képviselő-testület 3 igen szavazattal, 7 tartózkodással a 
következő határozatot hozta:
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Má s i k  kérdésem a galvániszappal kapcsolatos. Ha nincs, aki k i 
rakná onnan a helyéről, akkor mi vállalkoznánk rá.

L e s z k o v s z k i __ Tibor.;

N e m  az a probléma. Hanem az, hogy ingyen és bérmentve hová v i n 
nénk el?

5 a ,i t o s__J ános ;..

A B a kony Métáit fel kellene szólítani, ha nincs pénz, akkor fel 
kellene számolni, és abból a pénzből kifizetni.

L e s z k o v s z k i __ T i h Q m

Ennek a gyakorlati alkalmazása sajnos nem ilyen egyszerű. A 
B a k o n y  Metál felszámolásából pedig nem is biztos, hogy ö s s z e 
jönne a galvániszap elszállításának és elhelyezésének k ö l t s é g 
vonz a t a  .

S a ,i_t o s János:

M e g  kellene keresni azt az összeget, amiért idehozták.

D o m o k o s  I s t v á n :

Folynak a tárgyalások, de vagy elhalasztják, vagy nem jelennek 
meg. Van egy jó jogászuk, aki állandóan húzza az időt.

V á m o _s_i__ TibQ.ru.

Az e n e rgia-koncepció tervezet mikor érkezik meg?

L.._e_a....3_ k o v s z Jj. J___T.i-hor:

Azt az elkövetkezendő testületi ülésen fogjuk tárgyalni.

Minden kitűzött napirendi pontot letárgyaltunk, m i n d enkinek 
köszönöm a munkáját. Értesítést fogunk küldeni a jövő heti bi
zottsági ülésekről, a rendkívüli testületi ülés pedig c s ü 
törtökön 15.30 h-kor lesz.
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A Polgármester több hozzászólás nem lévén az ülést 16 óra 50 
perckor berekesztette-


